
Protokoll Medlemsmöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2018-09-20

Tid & Plats: 19:00-21:00

Närvarande: Ordf.
Sekr.
Kassör
Övriga delt.

Catharina Rosénius Käll
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Maria Rothzén
Viktoria Svensson
Ulrica Larsson
Lena Lycksell
Jessika Lindberg
Susanne Lindberg
Elisabeth Enghed

o Förslag 2 – Styrelsens Förslag - Jeanette Coltén Ferm

Tidaholms Brukshundklubb har tagit fram ett förslag som även stöttas av Tidaholms GoIF. Förslaget har inlämnats 
till Kommunen vid ett tidigare möte.
Förslaget innebär att flytta stugan ner till Nyborg och ersätta befintliga planer parkering och skjul med motsvarande. 
Ett samarbete med Tidaholms GoIF, skulle innebära att både vi och dom kan dra nytta av flytten med gemensam 
plan, parkering och ev. toalett
Vi påpekade  även nackdelen med att vara kvar på Nyled då det i dagsläget inte finns några träd eller stigar kvar, 
vilket behövs i vår verksamhet. Området nedanför slänten är väldigt blött!
Nyborg uppfyller klubbens behov väl. (Kommunen hade gjort en kostnadsuppskattning på 3,1 milj!)

Mötet avslutades kl.21.00

Ordf. Catharina Rosénius Käll

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

• Inledning – ordf. Catharina Rosénius Käll

Catharina hälsade alla inbjudna plus de 61 medlemmar samt repr. från Tidaholms GoIF, som kommit på mötet, 
välkomna och beskrev kort ärendet.
Då Kriminalvården ska bygga ut sin anläggning i Tidaholm kommer Tidaholms Brukshundklubb behöva flytta. Det 
yttre staketet ska flytta ut 150m åt N, V & S. Hon lämnade över ordet till Kjell Jonsson

• Kort beskrivning av förslagen:

Inga ytterligare förslag framkom.

Kaffepaus – egen reflektion

Klubben bjöd på kaffe med kaka & vaniljsås. Under tiden hade medlemmarna möjlighet att ventilera förslagen som 
visats.

• Disskusion & Frågor

Många frågor riktades till Kommunen som svarade efter bästa förmåga.
Det framkom att nästa steg vi var tvugna att göra var att lämna in vårt förslag under nästa vecka för att hinna med att 
tas vidare upp i Kommunfullmäktige.

På plats var Tekniska nämndens ordf. Ingemar Rehn, Chefen för Tekniska nämnden Kjell Jonsson, Kommunalrådet 
Anna-Karin Skatt samt representanter från Tidaholms GoIF.

Tekniska kontoret visade ett förslag som kort presenterats tidigare vid ett möte med Catharina, Maria Rothzén & 
Tina.
Tanken var då att vara kvar på Nyled, endast flytta stugan till agilityplanen och göra planer nedanför slänten. En grov 
kostnadsuppskattning  på 1,7 milj.
Tid för flytt ligger under sent 2018/tidigt 2019!

o Förslag 1 – Tidaholms Kommun - Kjell Jonsson

o Finns det ytterligare förslag?

• Presentation av inbjudna gäster
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